
Obec Orávka, Orávka č. 49, 980 42 Orávka  

 

 Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 

konaného dňa 30.09.2020  - č. 2020/03 
________________________________________________________________ 

Prítomní:         Ing. Ján Lichanec - starosta obce 

Poslanci:  Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, 

Viera Sekerášová   

Neprítomní:    0 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická -  hlavný kontrolór obce  

Verejnosť:  

 

bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Ján Lichanec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, 

že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné.  

 

1. Návrh programu  

2. Schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Aktualizácia VZN – príprava  na  rozpočet 2021 

5. Prerokovanie zmeny v rozpočte obce č. 2- PPA, rezervný fond 

6. Vyhodnotenie ponúk na obchod 

7. Rôzne / Podané  projekty – ako ďalej,  

              Aktivácie - pokračovanie 

             Akcie – /volejbal, oslavy obce/ 

             Akcie  do konca  roka  

8. Záver.  

K bodu 1  Návrh programu riadneho rokovanie OZ  

Uznesenie č.19 /2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e:  

Program rokovania OZ  

 Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava - - Na základe súčasnej  situácie starosta dopĺňa bod COVID- 19 ,  pohostinstvo, 

Pôžička z MF, Úver z PB a mení nasledovné body  rokovania nasledovne. 

 

2. Schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. COVID - 19 

5. Aktualizácia VZN – príprava  na  rozpočet 2021 



6. Prerokovanie zmeny v rozpočte obce č. 2- PPA, rezervný fond,  

7. Pôžička z MF 

8. Úver z PB 

9. Rôzne /     i.         Podané  projekty – ako ďalej,  

ii. Aktivácie - pokračovanie 

iii. Akcie – /volejbal, oslavy obce/ 

iv. Akcie  do konca  roka  

v. Pohostinstvo 

10. Vyhodnotenie ponúk na obchod 

11. Záver.  

K bodu 2  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 20/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e : 

Overovateľov: Viera  Sekerášová 

Zapisovateľa:  Zuzana  Hanzlovičová 

 

 
K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č. 21/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

B e r i e   n a   v e d o m i e:  

Uznesenia z rokovania 014/2020 a 16/2020  splnené, zapracované  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Do rozpočtu sa zapracovalo všetko ako bolo zadané .len započítanie  sumy  s PPA  

bolo len v sume  51.954,00.-€ a úroky pre  uvedenú sumu.  Sumy ktoré sa stanovili sa pripísali 

k účtovným  sumám  rezervného  fondu  ako aj k finančným  operáciám. 

 

K bodu 4.  COVID – 19 

Uznesenie č. 22/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

B e r i e   n a   v e d o m i e:  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  Na základe  súčasnej situácie v štáte starosta informoval poslancov OZ v Orávke  

s Uznesením  vlády SR č. 587  zo dňa 30. septembra 2020 o vyhláseniu  Núdzového  stavu  

v štáte. Starosta informoval poslancov, že po skončení  zasadnutia OZ  starosta zvolá zasadnutie 

Krízového  štábu v Orávke. 

 



 

K bodu 5.Aktualizácia VZN – príprava  na  rozpočet 2021 

Uznesenie č. 23/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje: Navýšenie sumy poplatkov za TKO  od roku 2021 

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Starosta oslovil poslancov, že pre prípravu rozpočtu na rok 2021 je potrebné prijať 

stanovisko, k zmene výšky  koeficientov pre DzN  ako aj pre TKO. 

Starosta poznamenal k TKO  že , suma sa upravovala minulý  rok  z 13 € na 15€  osoba/ rok. 

Vypočítaný príjem  je v sume 2300.-€.  Za obdobie 01- 08/2020 obec za vývoz  a uloženie  

zaplatila  2510.-€ . Predpoklad do konca roku je, že obec bude  doplácať na vývoz cca  1000.-

€, čo predstavuje  cca  doplatok obce viac  ako 6.-€ / osobu. Zákon o financiách a obecnom 

zriadení hovorí  že vývoz a TKO  má  si hradiť občan v takej výške, aby obec nedoplácala. Po 

rozprave a prehodnocovaní finančných  dopadov poslanci  navrhli, aby  poplatok za vývoz 

a uloženie TKO od  roku 2021 bude v sume 18.-€  osoba  / rok, koeficient  0,04932.-€ osoba/ 

deň   a pre deti  a študentov  koeficient  z uvedenej  sumy  x  0,7778, čo vychádza 14.-€. Aj 

pri tejto  sume  bude obec doplácať na vývoz  a uloženie TKO, nakoľko  všetko  bude závisieť  

aj od výsledného koeficientu  separovania, minimálna mzda  sa dvíha od 01.01.2021, čo  sa 

prejaví aj na zvýšenom poplatku pre vývoz, čo platí obec. 

Ako najlepšie  sa javí vykladať len plné smetné nádoby, snažiť sa vyseparovať čo najviac, aby 

na skládku odchádzalo čo najmenej smetí. Obec sa pohybuje na sume TKO vyvezeného 

prostredníctvom  kúp  v hodnote okolo 23 t. za rok. Túto  sumu je najdôležitejšie  znižovať, 

a pri  separovaní koeficient  separácie  stúpne a obec bude za uloženie platiť menšiu  sumu. 

V roku 2020 obec platí sumu 24.-€. Budúci rok sa koeficient  navýši  pri  súčasnom koeficiente 

ma  sumu  cca 36.-€.  

Na základe uvedeného, starosta podotkol, že na rade ZMOS bolo prisľúbené, že podielové 
dane v roku 2021 budú  v sume roku 2019. Na základe uvedeného starosta pripraví  Dodatok 
k VZN pre poplatok TKO a pripraví  návrh  rozpočtu na rok 2021. 
 
K bodu 6.Prerokovanie zmeny v rozpočte obce č. 2- PPA, rezervný fond 

Uznesenie č. 24/2020  
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje: Zmenu rozpočtu č.2/2020 

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava: Účtovne  sa  druhá  suma v hodnote 77.932,26.-€  za  budovu KD pre seniorov , úver 
z PB zapracovala  do  rozpočtu, čo tvorí aj  príjem . Do výdavkovej časti sa zapracovala  suma 
77.932,26.-€. Ďalej  sa zapracovala sume  úroky z úveru na rok 2020  v sume 505.-€, ďalej sa 
zapracovala  suma za projekt  doplatok pre  Ing, Thumovú, v sume 1690.-€,  ktorý  ostal z roku 
2018 a sa začal  uhrádzať len keď projekt prešiel a začal  sa realizovať. Ďalej  da zapracovala  



suma  oprava kachlí v sále KD, nakoľko boli v havarijnom  stave, výdavková  suma  1.095.-€ / 
robota + materiál+ nové dvierka / Uvedená  suma bude účtovaná z RF.  Ďalej  z prebytku z roku 
2019 sa preúčtuje  suma  1.500.-€ do  kapitálového  rozpočtu na strechu obchodu.  
 
K bodu 7. Pôžička z MF  

Uznesenie č. 25/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje : Pôžičku z MF v dôsledku zníženia príjmov obcí v roku 2020 – COVID-19 

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava: V dôsledku  situácie v štáte, dôjde k výpadku podielových  daní pre obce . MF  
vypracovalo po dohode zo ZMOS – om,  ponuku pre všetky  obce, na bezúročné  pôžičky , ktoré  
sa budú  splácať  až od roku 2024. Pre našu obec je to  suma 2212.-€ . K  tomu  sa vyjadrila  
kontrolórka, že  nenamieta zobrať uvedenú pôžičku a navrhuje ju  schváliť OZ. Podotkla že ju  
berú v každej obci kde je  kontrolórkou. Použiť  sa  má  na bežné výdavky v roku 2020.  
 
K bodu 8. Úver z Prima banky  

Uznesenie č. 26/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje : Spotrebný úver  z Prima Banky . 

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- Starosta predniesol ponuku z Prima banky na  spotrebný úver v sume 10.000.-€, pre 
prípad potreby a realizovania akcie  vstup do KD v Orávke, až sa nerozhodne  projekt 
vypracovaný pre  výzvu Výzva 2020  a obec  rozhodne či použije vlastné financie, alebo úver. 
Jedná  sa o 1% úrok pre poskytnutú  sumu, je  to tak  ako keby  sme  mali ďalší podúčet, 
s ktorého by sme  čerpali podľa potreby. S tým  súhlasila  aj kontrolórka obce, že v prípade 
potreby by bolo výhodné prijať uvedenú ponuku. Poslanci prediskutovali ponuku a súhlasili  
s tým, že  v prípade potreby, aby obec využila uvedenú ponuku.  
 
 K bodu 9. Rôzne      

Uznesenie č. 27/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie:  Informácie  

I. Podané  projekty – ako ďalej,  

II. Aktivácie - pokračovanie 

III. Akcie – /volejbal, oslavy obce/ 

IV. Akcie  do konca  roka  

V. Pohostinstvo 



Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

I. Podané  projekty – ako ďalej, 

 a/ Výzva 2020 – podaný projekt  pre KD v Orávke – zatiaľ nie  je vyhodnotený. Obec zvažuje  

ponuku PB  na  financovanie aktivít  v obci  v sume 10.000.- €  s +1% úrokom na 

prefinancovanie vstupu do KD, podľa potreby . 

b/ Envirofond -  zatiaľ nie je vyhodnotený. Je zverejnená  nová  výzva, až neprebehne  

vyhodnocovanie, obec za zapojí  do  výzvy aj pre rok 2021. 

II.    Aktivácie – pokračovanie 

Od 01.09.2020 , obec ukončila aktiváciu s jedným pracovníkom na § 12. Pracovník  

nenastúpil na  aktivácie a obec  to nahlásila na ÚP, ktorý bude následne konať. Obec na 

uvedenom paragrafe nemá žiadneho pracovníka. 

III. Akcie / volejbal, oslavy obce / 

Volejbal obec zabezpečila pri obmedzenom počte  účastníkov a za  dodržania bezpečnostných 

opatrení. Oslavy obce sa nekonali, nakoľko  situácia  v štáte s COVID – 19, začala  mierne  

stúpať.   

IV. Akcie do konca roka /  mikuláš ,  silvester/ 

Na  základe  situácie v štáte s COVID – 19, obec do konca  roku nebude organizovať žiadne 

akcie, kde by sa zhromaždil väčší počet  obyvateľov.     

V. Pohostinstvo 

Obec prenajala časť  budovy  pohostinstvo p. Zolovi  Jéneymu z Rimavskej Seči, za 

podmienok  ako sa dohodlo na predchádzajúcich zasadnutiach OZ a to  sumu 30.-€ / mesiac 

+  elektrická energia. 

K bodu 10.Vyhodnotenie ponúk na obchod 

Uznesenie č. 28/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Schvaľuje : Zápisnicu z prieskumu trhu ohľadom Rekonštrukcie  strechy na budove 

obchodu v Orávke.  

Hlasovanie:  

Za: 5  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Ján Lach, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová  

 Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

 



Rozprava:  

Starosta predložil ponuky firiem, ktoré si zaslali svoje ponuky práce na zadanú výzvu. Keďže 

boli v cenách dosť veľké rozdiely a nemali sme žiadne recenzie na firmy, dohodli sme sa, že 

starosta nám získa viac podkladov a informácií a tak sa rozhodneme.  

K bodu 11.Záver  

 Na  záver  sa starosta poďakoval za účasť na zasadnutí OZ  a o 19.45 ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Zapísala: Zuzana  Hanzlovičová 

 

Overovateľ:  Viera  Sekerášová 

  

 

 

 

         Ing.  Ján Lichanec 

             starosta obce  

  



 


